
PROTOKÓŁ Nr 3/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 25 kwietnia 2014 roku 

 
25 kwietnia 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny Pan Grzegorz Rutkowski 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska   – Z-ca przewodniczącej Komisji Bud. i Fin. 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecny Pan Tomasz Zamojski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Kazimierz Bacewicz i Pan Jarosław Mikielski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wiżajny w sprawie zatwierdzenia taryf  

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

oraz zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf  
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za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie 

gminy Wiżajny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na mienia gminne w formie darowizny działki zabudowanej położonej 

w obrębie Okliny gm. Wiżajny. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie działek położonych w obrębie Bolcie, Wiżgóry, gmina Wiżajny 

zajętych pod drogi dojazdowe. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Bolcie, gm. Stanowiących 

mienie gminne. 

8. Sprawa nieodpłatnego przekazania gruntów położonych w obrębie Bolcie, 

gmina Wiżajny dla Podlaskiego Zarządu Dróg. 

9. Sprawa uregulowania dróg we wsiach Laskowskie-Wiłkupie. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

gruntów w obrębie Burniszki gm. Wiżajny. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie podziału Powiatu Suwalskiego 

na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu  

(z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży  

i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży, a także 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2014 rok. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2014-2022. 

16. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2013 rok, sprawozdania 

finansowego za 2013 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki. 

17. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

18. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wiżajnach. 

19. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2013 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

21. Sprawozdanie z działalności Świetlicy Gminnej w Wiżajnach.  

22. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  
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Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

2 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wiżajny w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie gminy Wiżajny. 

Wniosek w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz wyjaśnił, że proponowana jest 

kosmetyczna podwyżka o 0,05 zł na m
3
, ale tylko dlatego, że takie były zalecenia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, które trzeba wykonać. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski stwierdził, że te osoby, które nie wpłaciły pieniędzy 

za przyłącza, będą je mieli za darmo. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz wyjaśnił, że wszystkie osoby 

podpisały umowy i zadeklarowały się, że wpłacą pieniądze. Dodał, że firma, która wygrała 

przetarg na dokończenie wodociągów zadeklarowała kwotę o 300 tys. zł niższą niż jest  

to w dokumentacji kosztorysowej. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie  

na mienia gminne w formie darowizny działki zabudowanej położonej w obrębie Okliny  

gm. Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to dotyczy działki przy 

remizie OSP w Oklinach, której część przejdzie na naszą własność. Dodał, że kolejnym 

etapem powinno być dokończenie remontu tej remizy i m.in. budowa szamba. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy później Pan Sawicki nie będzie chciał, 

aby podpisać z nim umowę na dzierżawienie tej działki. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że należy z tym Panem podpisać jakieś 

porozumienie, żeby w przyszłości nie ubiegał się o pieniądze z tego tytułu, że zajmujemy mu 

część działki. 



4 

 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że postara się takie 

porozumienie z tym Panem podpisać. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działek 

położonych w obrębie Bolcie, Wiżgóry, gmina Wiżajny zajętych pod drogi dojazdowe. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Agencja Mienia 

Rolnego przekaże dla gminy działkę, ponieważ chodzi o zapewnienie dojazdu dla Pana 

Kuprajtysa. Dodał, że Agencja przekaże również ¼ udziału w drodze w miejscowości Bolcie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w obrębie Bolcie, gm. stanowiących mienie gminne. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o budynek po 

byłej szkole w miejscowości Bolcie. Dodał, że jego zdaniem należy to sprzedać. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

nieodpłatnego przekazania gruntów położonych w obrębie Bolcie, gmina Wiżajny  

dla Podlaskiego Zarządu Dróg. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że są dwa fragmenty 

działek do przekazania, jedna koło Pana Anzulewicza, druga koło Pana Ceglarskiego. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

uregulowania dróg we wsiach Laskowskie-Wiłkupie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że sprawa jest 

nierozwiązana od 20 lat i trzeba to uregulować, tym bardziej, że jest tam zrobiona droga. 

Dodał, że w miejscowości Laskowskie jest też kwestia uregulowania dróg. 

 Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że powoli trzeba regulować kwestie 

wszystkich dróg. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów w obrębie 

Burniszki gm. Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że sprawa dotyczy 

Państwa Brzozowskich. Dodał, że odbyło się spotkanie w tej sprawie z mieszkańcami 

pobliskich miejscowości i temat zostanie uregulowany tak jak wnioskowali o to Państwo 

Brzozowscy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

 

Do p-ktu 11 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Suwałkach w sprawie podziału Powiatu Suwalskiego na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. Następnie odczytał projekt uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia powiedział, że Starostwo proponuję, żeby na okręg  

w których jest nasza gmina przypadało tylko 3 mandaty, a były 4. Dodał, że propozycja jest 

taka, aby nie zgodzić się z tym podziałem mandatów, ale to pewnie nic nie zmieni,  

bo to Starostwo podejmuje decyzję. Następnie odczytał projekt i zapytał członków Komisji  

o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano 

10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 

 

 

Do p-ktu 12 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 
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przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży, a także sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wyniki kontroli spraw 

związanych z wydawaniem zezwoleń, którymi zajmuje się Pan Daniel Sieraniewicz,  

są bardzo dobre i kontrolujący nie mieli żadnych poważnych zastrzeżeń. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że kontrolujący nie mieli 

praktycznie żadnych zastrzeżeń, a zmianie ulega jedynie tytuł uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 13). 

 

 

Do p-ktu 13 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2014 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w programie są zawarte  

te dane, które wynikają z ustawy.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 14). 

 

 

Do p-ktu 14 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany w budżecie 

przedstawiają się następująco: 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chce zwrócić się  

z prośbą o przesunięcia wolnych środków z budżetu. Dodał, że chciałby dokończyć remont 

budynku OSP w Oklinach i chciałby również przeprowadzić remont Ośrodka Zdrowia  

w Wiżajnach, ale to koszt rzędu 500 tys. zł. Wójt powiedział, że jego zdaniem należy 

przeprowadzić bieżący remont budynku Ośrodka Zdrowia, czyli pomalować ściany, wymiana 

posadzki, drzwi, zadaszenie wejścia i zrobienie podjazdu dla niepełnosprawnych. Stwierdził, 

że jeszcze nie zna kosztów ale do sesji jest w stanie zrobić wstępny kosztorys tych prac. 

Wójt powiedział, że przekazał dla Pani Golubiewskiej jeden gabinet, w którym kiedyś mieścił 

się gabinet dentystyczny. Następnie zapytał, czy członkowie Komisji są za propozycją 

przeprowadzenia remontu w budynku Ośrodka Zdrowia. 

Członkowie Komisji opowiedzieli się za przeprowadzeniem remontu. 

 Wójt Gminy pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wczoraj odbył się 

przetarg, wpłynęły 4 oferty, a najtańsza jest o ok. 500 tys. zł niższa niż kosztorys. Dodał,  

że w jest już umowa na realizację nowych zadań związanych z chodnikami przy blokach. 

Wójt Gminy poprosił o przekserowanie środków na naprawę dróg 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że wczoraj jechał koło cmentarza i jego 

zdaniem to nie jest dobre równanie i dziury trzeba zasypać. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem drogi są 

robione dobrze, a nawierzchnia jest również usypywana dość grubo. Dodał, że proponuje,  

aby na drogi przeznaczyć ok. 200 tys. zł i do tego jeszcze 5 tys. zł na dokończenie boiska. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że proponowane na dzień 

dzisiejszy zmiany przedstawiając się następująco: 

1. Zmniejszenia dochodów z tytułu podatków i opłat lokalnych o kwotę - 41 601 zł  

oraz zwiększenia z tego tytułu o kwotę - 31 591,- zł. 

2. Zwiększono dochody i wydatki o kwotę - 168 342,- zł, - dotacja ze środków unijnych  

i budżetu państwa na realizację projektu pn. „Radosny przedszkolak”. 

- przeniesienia wydatków pomiędzy rozdziałami w oświacie  o kwotę - 24 970,- zł  

na realizację w/w projektu. 

3. Zwiększono dochody i wydatki związane z realizacją projektu pn. „Indywidualizacja 

drogą do sukcesu” - 1 998,00 zł. 

4. Zwiększono dochody o kwotę - 194 446,- zł, zaliczka ze środków budżetu Unii 

Europejskiej i budżetu państwa na remont ciągów pieszych i wjazdu przy Szkole 

Podstawowej, przy Gimnazjum, przy Ośrodku Zdrowia i na Osiedlu Wistuć  

w Wiżajnach.  

- wydatki na ten cel określa się na kwotę - 289 887,- zł, /środki własne z budżetu 

gminy  

     stanowią  kwotę - 95 441,00 zł/.  

5. Zwiększono wydatki na remont i utrzymanie dróg gminnych - 200 000,- zł  

oraz zwiększono plan wydatków z tytułu podatku od nieruchomości od mienia 

gminnego - 61 758,- zł. 

6. W dziale gospodarka mieszkaniowa i gospodarka komunalna zwiększono wydatki  

z tytułu podatku od nieruchomości o kwotę - 2 963,- zł, natomiast w dziale pomoc 

społeczna zmniejszono o kwotę - 334,- zł. 

7. Dokonano przeniesień pomiędzy paragrafami w rozdziale ochotnicze straże pożarne  

w wysokości -12 000,- zł oraz  zwiększono wydatki o kwotę - 18 000,- zł, przy czym 

ujęto wydatki na remont remizy OSP w Oklinach - 25 000,00 zł. 

8. Określano wydatki na remont pomieszczeń w budynku Ośrodka Zdrowia w Wiżajnach 

- 80 000,- zł, zakup bramki na boisko - 5 000,- zł. 

 Skarbnik Gminy dodała, że kwoty z projektów unijnych nie będzie jeszcze 

uwzględniała i zrobi to dopiero po podpisaniu umowy i aneksów. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 15). 

 

 

Do p-ktu 15 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2014-2022. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 16). 
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Do p-ktu 16 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Analiza 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2013 rok, sprawozdania finansowego  

za 2013 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że w informacji o stanie mienia 

zwiększono kwotę ogólną. 

 Członkowie Komisji Rewizyjnej dokonali analizy sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2013 rok (załącznik Nr 17), sprawozdania finansowego za 2013 rok  

(załącznik Nr 18) oraz informacji o stanie mienia jednostki (załącznik Nr 19). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy  za 2013 rok. Za oddano 2 głosy, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było (projekt uchwały, załącznik Nr 20). 

 

 

Do p-ktu 17 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że po przeanalizowaniu 

dokumentów występuje o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2013 r. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za tą propozycją. Za oddano 2 głosy, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Opinia Komisji Rewizyjnej i wniosek o udzielenie 

absolutorium w załączeniu (załącznik Nr 21 i 22). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.  

Za oddano 2 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 23). 

 

 

Do p-ktu 18 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiżajnach. Następnie 

dodał, że sprawozdanie wpłynęło w terminie i są dostępne w Urzędzie Gminy w pok. nr 3.  

 Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 24). 

 

 

 

Do p-ktu 19 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2013 rok. Następnie dodał,  

że sprawozdanie wpłynęło w terminie i są dostępne w Urzędzie Gminy w pok. nr 3. 

Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 25). 
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Do p-ktu 20 

 

   Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Następnie dodał, że sprawozdanie wpłynęło w terminie i są dostępne w Urzędzie Gminy  

w pok. nr 3. 

Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 26). 

 

 

Do p-ktu 21 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Świetlicy Gminnej w Wiżajnach. Następnie dodał,  

że sprawozdanie wpłynęło w terminie i są dostępne w Urzędzie Gminy w pok. nr 3. 

Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 27). 

 

 

Do p-ktu 22 

 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach. Następnie dodał,  

że sprawozdanie wpłynęło w terminie i są dostępne w Urzędzie Gminy w pok. nr 3. 

Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 28). 

 

 

Do p-ktu 23 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że chciałby się dowiedzieć, na jakiej 

zasadzie w Urzędzie Gminy zatrudniony jest pan Szydłowski z Ługiel. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ten Pan nie jest 

zatrudniony, a wykonuje jedynie prace społecznie-użyteczne, które zostały na niego nałożone. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko przedstawił radnym „Ocenę 

zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy Wiżajny” (załącznik Nr 29). 

 

 

Do p-ktu 24  

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. Następnie zapytał, czy w trakcie remontu chodników przewidziane są jakieś 

odwodnienia. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w sprawie projektu 

trasy rowerowej były trzy warianty i prawdopodobnie zostanie wybrany wariant III, a gmina 

będzie musiała dołożyć ok. 500 tys. zł.  Dodał, że szerokość drogi będzie wynosić 5 m  

i do tego dojdą jeszcze rowy. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że projekt zaczyna 

nabierać tempa. Dodał, że drogi w rzeczywistości przebiegają nieco inaczej niż na planach. 

Wyjaśnił, że gmina stała na stanowisku, aby nie ponosić kosztów związanych  

z uregulowaniem tej kwestii.  Powiedział, że jest szansa na pozyskanie środków, które mogą 
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zostać przeznaczone na uporządkowanie kwestii geodezyjnych i tym samym może uda się 

uniknąć obciążania budżetu gminy. Wyjaśnił, że kolejną kwestią jest to, że projektanci tej 

ścieżki pracują już w terenie i są dwa warianty, które zakładają, że droga będzie 5 m szeroka, 

ale w jednym wariancie podbudowa z tłucznia ma 15 cm grubości, a w drugim 5 cm. 

Powiedział, że wstępny koszt tej inwestycji to ok. 1,4 mln zł. Wyjaśnił, że zaproponowano, 

aby nasz Gmina poniósł 37,5% kosztów tej inwestycji, czyli ok. 540 000 zł. 

Dodał, że to nie jest budowa drogi, a przebudowa. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski zapytał, kiedy Gmina będzie wylewała asfalty  

na drogach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że 1 km asfaltu kosztuje 

ok. 250 tys. zł i Gminy na to nie stać, a pieniędzy rządowych na drogi lokalne praktycznie  

nie ma. 

 

 

Do p-ktu 25 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 11
50

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

/-/ Piotr Paweł Oszkinis 

 

 

 

 

 


